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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Dr. Fazekas Sándor, a földművelésügyi
miniszterhez,

„Cselekszenek-e végre a „nullás lovak” védelme érdekében ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérjük,

Tisztelt Miniszter Úr !

Előző ciklusbeli írásbeli kérdéseinkre válaszolva, többször megígérte Varga Mihály, Ön és Budai Gyula is ,
hogy érdemben cselekszenek az úgynevezett „nullás lovak” védelme érdekében. Mégsem tettek semmit.
Közeleg a határidő, a lovardáknak már csak egy hónapjuk maradt arra, hogy igazolják, megfelelnek a lova s
szolgáltatásokat szabályozó önkormányzati rendeletben foglalt követelményeknek . Mindezek alapján
kérdezzük Ont, hogy cselekszenek-e végre a „nullás lovak” védelme érdekében vagy ez is csak elfeledet t
ígéret marad, amelynek következtében több száz állat kerül vágóhídra és több tucat család veszít i
jövedelemszerzési lehetőségeit?

Megtisztelő válaszait köszönjük!

Budapest, 2014 . június 10 .
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Dr. LegC~ny Zsolt
országgy ű lési képviselő
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